
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 6/2024 

VI Posiedzenie w dniu 10 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Ireneusz Kluba 

3. Agnieszka Makles 

4. Robert Miara 

5. Joanna Pryzwan 

Goście: Zbigniew Graj Przewodniczący Rady Gminy Miedźno, Grażyna Borycka Skarbnik, 

Anna Kuras Sekretarz 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący Ireneusz Kluba. Powitał wszystkich 

zebranych i zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. Wobec braku propozycji 

zmian porządek obrad został poddany pod głosownie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, Joanna Pryzwan 

 

2. Kontrola zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach bankowych 

Informacje na temat zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach bankowych 

przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. 

 

3. Kontrola wydatkowania rezerwy budżetowej w 2024 roku 

Skarbnik Grażyna Borycka oznajmiła, że z rezerwy budżetowej w 2024 roku nie zostały 

poniesione żadne wydatki. 

 

4. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 

Członkowie komisji wspólnie przystąpili do opracowania i przyjęcia planu pracy komisji 

rewizyjnej na rok 2025. Następnie głosowali nad jego przyjęciem.  

 

Głosowano w sprawie: 



Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, Joanna Pryzwan 

 

5. Sprawy różne 

Radny Kluba podjął temat wynagrodzenia Zastępcy Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury. 

Radni dyskutowali o podniesieniu wynagrodzenia dla zastępcy, ponieważ w czasie 

nieobecności Dyrektora przejmuje on jego obowiązki.  

Członkowie komisji wrócili także do tematu z ostatniego spotkania odnośnie ogrzewania w 

GOKu. Przewodniczący Graj dodał, że Ochotnicza Straż Pożarna nie pobiera opłat za 

wynajem części budynku straży dla GOKu. GOK natomiast odpowiedzialny jest za opłaty 

związane z ogrzaniem budynku. Zbigniew Graj powiedział, że na tą chwilę priorytetem są 

dwie inwestycje, przebudowa kanalizacji oraz żłobek na terenie gminy.  

Radny Kluba oraz Radna Makles zgłosili dwie uszkodzone lampy na terenie gminy.  

 

6. Zakończenie posiedzenia komisji 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów w porządku obrad Przewodniczący komisji 

podziękował za obecność i zamknął jej posiedzenie.  

 

 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Ireneusz Kluba 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


